
Raklev skole

Skolebestyrelsen har på sit møde d. 3. oktober 2019 drøftet det fremsendte forslag til budget 2020. 

Et element er forslaget om etablering af to overbygningsskoler. Skolebestyrelsen anbefaler forslaget. 

Skolebestyrelsen er usikker for det samlede budget for Raklev skoler, da det ikke entydigt fremgår om 
alle konti, der skal tilbageføres centralt er estimeret i budgettet.

Forslaget om overførsel af elever til anden skole end distriktsskolen ved klassestørrelser under 12 kan 
skolebestyrelsen ikke anbefale, da det ikke styrker den lokale skole. 

Skolebestyrelsen må på det kraftigste anbefale, at der ikke sker nogen form for reduktion af af 
tildelingen til inklusionsindsatsen.

Skolebestyrelsen kan anbefale forslaget om et øget bibliotekssamarbejde, da det tilgodeser den lille 
skole med det begrænsede budget.
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